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	Homs Refinery Company

	الموضوع  : 
جهاز قياس للإهتزاز و لعدد الدورات للآلات الدوارة
	Subject : 

measurement instrument  for vibration and rpm testing for rotating machines

	مديرية  : الجودة 
	Management    :  QA/QC 



	
	مطلوب جهاز قياس للإهتزاز و لعدد دورات الآلات الدوارة 
	Required a measurement instrument for vibration and rpm test for rotating  machines  
	

	مسلسل
	المواصفات الفنية :
	Technical specification :
	s.no.

	1. 
	جهاز محمول و خفيف الوزن لقياس اهتزاز الآلات الدوارة و الترددية  .يناسب استخدامه في الأماكن القابلة للانفجار.
	Portable and light Weight instrument  to measure vibration for rotating and reciprocating Machines. suitable to work in Potentially Explosive Atmospheres
	1. 

	2. 
	يقيس الاهتزاز وعدد دورات الآلات الدوارة .
	measures vibration and rpm for rotating machines
	2.

	3. 
	الجهاز يعطي مباشرة قراءة لقياس الاهتزاز وعدد الدورات على  شاشة   LCDمع إضاءة خلفية .أو شاشة LED أو OLED
	Tester gives direction reading for measurement vibration and rpm  on LCD screen with black light , LED or OLED screen .
	3.

	4. 
	الطاقة : الجهاز يعمل ببطاريات قابلة للشحن و يمكن شحن البطاريات بتيار متناوب  220 V/ التردد 50 Hz
	Power supply   : rechargeable battery by AC current 220 V /50Hz Frequency   

	4.

	5. 
	درجة حرارة وسط التشغيل : 
(0 حتى 50) درجة مئوية 
	Operating temperature  : ( 0 – 50 ) C° 
	5.

	6. 
	مجال  التردد المطلوب : 10Hz – 1KHz.
	Frequency range : 10Hz-1 KHz.
	6.

	7. 
	المجال المطلوب لعدد الدورات : 
(9999-10 ) د/ د  .
	Machine rotating speed range :

( 10 –9999 ) rpm.
	7.

	8. 
	الدقة المطلوبة حتى ±0.05 % .
	Accuracy : until(± 0.05 % ).
	8.

	9. 
	القياس بالواحدة الانكليزية و المترية
	English and metric unit measurements  . 
	9.

	10. 
	إمكانية تخزين المعلومات و النتائج في ذاكرة الجهاز.
	The results and information can be saved in the Instrument memory .
	10.

	11. 
	إمكانية وصل الجهاز إلى الكومبيوتر مع برنامج خاص لحفظ المعلومات. 
	Instrument can be connected to PC to download the saved information with own software.
	11.

	12. 
	العدد المطلوب :  واحد
	Quantity : one unit.
	12.

	II
	المتطلبات العامة :
	General Requirements :                  
	II

	1. 
	قائمة بقطع الغيار الضرورية  (كابلات ,مجسات , بطاريات ,.....الخ ) لمدة تشغيل خمس سنوات و يجب أن تكون مسعرة في العرض المالي و سيتم اختيار المتطلبات المناسبة من القائمة
أثناء الدراسة الفنية  .
	A list of necessary spare parts (cables , probes ,batteries ) for five years operation should be priced in the financial offer. And Suitable requirements shall be selected from the list. while the technical study
	1.

	2. 
	على العارض تقديم كاتلوك عن الجهاز أثناء الدراسة الفنية  
	The bidder should submit a catalog of  the device while the technical study
	

	3. 
	كتاب تشغيل باللغة الإنكليزية عند التوريد 
	Operating manual instructions in English during delivery
	3.

	4. 
	ضمانة لمدة سنة تشغيلية واحدة
	One working  year warranty 
	4.

	5. 
	على العارض أو المصنع أن يكون حاصلا" شهادة جودة من قبل شركة حكومية أو شركة عالمية معروفة من سلسلة الآيزو 9001 و هذه الشهادة أن تكون سارية المفعول للمواد أو الأجهزة المقدمة على أن يقدم نسخة عن هذه الشهادة مضمنة بالعرض .

	Bidder or manufacturer must be approved by a government management quality internationally or recognized quality management system standard ISO 9001 this certificate must be valid and applicable to the offered materials or equipment  a copy of this certificate must be included  in this offer . 


	6.


     رئيس دائرة         رئيس دائرة          رئيس قسم التفتيش الفني        مدير الجودة والسلامة المهنية

   م صلاح مقدسي
   م بهنان الوعري
       م شعيب كوجك
     م سمير الخالد
                                                              يعتمد المديــر العام
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